
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1429
van ANNICK DE RIDDER
datum: 6 september 2018

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Terreinen rond treinstations  -  Eigendomsrecht (3)

Op mijn schriftelijke vraag nr. 1234 van 20 juni 2018 antwoordde de minister dat het 
highleveloverleg plaatsvond op 12 januari 2018 in aanwezigheid van Roger Kesteloot (De 
Lijn), Sophie Dutordoir, Patrice Couchard (NMBS Stations) en Nancy Geyskens 
(Eurostation). Tijdens het overleg werd er afgesproken om de kwestie verder juridisch te 
laten onderzoeken in samenspraak met het federale en het Vlaamse aankoopcomité. 

Welke vooruitgang werd sinds mijn vorige schriftelijke vraag geboekt? Wat is de stand 
van zaken van het aangekondigde onderzoek?  



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1429 van 6 september 2018
van ANNICK DE RIDDER

Ten opzichte van mijn antwoord op schriftelijke vraag nr. 1234 van 20 juni 2018 is de 
stand van zaken ongewijzigd gebleven.


